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Mødet 

Dato og tidspunkt:  23-11 kl. 19.30 Agenda: 

 

Formål: Bestyrelsesmøde grundejerforeningen 

Lassensminde 

 Velkomst / Godkendelse af dagsorden  

 Status økonomi 

 Fastelavn 

 Kloakker 

 Forretningsorden 

 Arbejdsgruppe nye vedtægter 

 Evt, 

 Ny møde dato 

 

Deltagere: Thomas Høimark 

Jakob Markvart 

Jette Thor Nielsen 

Rolf Snekkerup 

Sanne Brendstrup Pedersen 

Afbud: Rud Madsen 

Referent: Sanne Brendstrup Pedersen - DSV 

Referat er godkendt af alle deltagere pr. mail. 

 

Velkomst /Godkendelse 

af dagsorden: 

 

Status økonomi: 

 

 

 

 

Fastelavn: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Velkomst af Thomas – dagsorden godkendt. 

 

 

Jette informerede om at der fortsat er 2 i restance. Der er dialog med den ene omkring betaling, og den anden er huset sat til salg, og 

lykkedes det ikke at få penge ind, så bliver det oplyst til ejendomsmægler, som så tager det med i opgøreslsen. 

Hostmaster er betalt.  

Sanne har været i dialog med Roskilde kommune, omkring manglende faktura. Beløb under 100 kr., blive ikke indkrævet.4 

 

Thomas og Sanne havde lavet et forslag til invitation. Teksten er ændret lidt, så de dem som ikke har børn eller børnebørn, bliver gjort 

opmærksom på at man stadig er meget velkommen til at komme og være med. 

Invitationen deles rundt d. 3 januar. Thomas, Jette og Sanne sørger for dette. 

Svarfrist d. 17. Januar, 

Praktiske ting, tages på næste møde. 
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Kloakker: 

 

 

 

 

 

Forretningsorden: 

 

 

 

 

 

Arbejdsgruppe 

nye vedtægter: 

 

 

 

 

 

Arbejdsdage 

Grundejerforeningen: 

 

 

 

 

Evt: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der har været en del dialog omkring kloaker og ejerskab af disse i området. Det blev besluttet, at Jakob tager kontakt til Roskilde 

kommune om emnet. Vi følger sagerne tæt, og prøver at tale med nabo grundejerforeninger, for at høre om dette. 

Jette ville forsøge at tale med Lars, som har boet her fra start af, for at føre om han har noget materiale eller kendskab til dette. 

Dernæst må det tages op på vores møde med kommunen i foråret. Så vi er i en undersøgende fase. 

 

 

Sanne havde taget initiativ til at lave en liste med punkter omkring forretningsorden. Der var en generel opfattelse om at det var et godt 

initiativ, men enkelte medlemmer ville gerne gå det nærmere igennem. Alle skal have kommentar, ændringer el. til næste møde, 

ligeledes hvis man har ekstra punkter. Det blev besluttet at listen skal dele op i punkter der er taget fra vedtægter og punkter 

bestyrelsen selv har besluttet. 

 

 

 

Der er 2 medlemmer som har meldt sig til denne gruppe. Det er rigtig positivt. Rolf tager initiativ til dialog om mødedatoer. 

Formålet med denne gruppe, er at få rettet og opdateret vedtægter hvor de finder det nødvendigt. 

Forslaget skal foreligges hele bestyrelsen, som forholder sig til dette efter følgende. 

I gruppen deltager Rolf, Jette og Sanne. 

 

 

Sidste arbejdsdag modtog bestyrelsen ingen tilmeldinger, og dagen blev aflyst. 

Det er bestyrelsens holdning, at vi er nød til at afholde arbejdsdage, for at holde omkostningerne nede til vedligehold af engen 

Der skal inviteres til ny arbejdsdag igen, som bliver d. 11-3 fra 10.00 til 12.00 

Uddeling skal ske 1. februar. 

 

 

Kontakt til kommunen vedr. regler i deklarationen. Vi har bedt kommunen om at tolke afsnit om hegn, da der er forskellig opfattelse af 

regler om dette. Vi har ikke fået svar, men har rykket i dag. 

 

Kontakt til kommunen omkring areal ned til Åen.  

Bestyrelsen har et ønske om at få konkretiseret de krav, som er på de 5 meter ned til vandløb. 

Foreløbig har kommunen nævnt, at der ikke på stilles hegn eller faste installationer uden kommunens godkendelse. 

Vi har bedt om yderligere uddybning af regelsæt 

 

Bestyrelsen besluttede allerede nu og afsætte datoer til general og evt. ekstra ordinær general forsamling. 
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Ny mødedato: 

D. 4 april og d. 2 maj.  Sanne skal forsøge om det er muligt at få lokaler på disse datoer. 

 

  

18. januar kl. 19,30 hos Jette. 
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